

《大学英语六级翻译高频词汇之政策类》

1. One Country, Two Systems 一国两制

One country, two systems, is an important principle put forward by the Chinese government.

"一国两制"是中国政府提出的重要原则。

2. Reform and Opening Up 改革开放

China's reform and opening up policy has brought great changes to the country.

中国的改革开放政策给国家带来了巨大的变化。



3. Mass Line 大众路线

The government should take the mass line to solve the people's problems.

政府应该走大众路线来解决人民的问题。

4. Party Building 党的建设

The party building is an important part of the CPC's work.

党的建设是党的工作的重要组成部分。

5. Anti-Corruption 斗争 反腐败斗争

The government has launched a campaign to win the anti-corruption war.

政府已经发起了一场运动来赢得反腐败战争。

6. Mass Tourism 大众旅游

China's mass tourism policy has led to a surge in tourism.

中国的大众旅游政策导致了旅游业的激增。

7. Public Policy 公共政策

The government should formulate appropriate public policies to solve social problems.

政府应该制定适当的公共政策来解决社会问题。

8. Party Constitution 党章

The party constitution defines the duties and responsibilities of CPC members.

党章规定了党员的职责和义务。

9. Party Leadership 党的领导

The CPC has always 强调党的集中统一领导。

中共始终强调党的集中统一领导。

10. State Security 国家安全

The government is working hard to ensure national security.

政府正在努力确保国家安全。

11. National Defense 国防

The government is responsible for strengthening national defense.

政府有责任加强国防。

12.Tax Policy 税收政策

The government should reform its tax policy to encourage economic growth.

政府应该改革税收政策以促进经济增长。

13.Monetary Policy 货币政策

The central bank is responsible for formulating monetary policy.

中央银行负责制定货币政策。

14.Exchange Rate Policy 外汇政策

The government should take measures to stabilize the exchange rate.

政府应该采取措施稳定汇率。

15.Trade Policy 贸易政策

The government's trade policy should be based on national interests.

政府的贸易政策应该以国家利益为基础。

16.Industrial Policy 产业政策

The government should formulate appropriate industrial policies to promote economic development.

政府应该制定适当的产业政策来促进经济发展。

17.Population Policy 人口政策

The government should formulate appropriate population policies to control the growth of population.

政府应该制定适当的人口政策来控制人口增长。

18.Education Policy 教育政策

The government should improve its education policy to enhance the quality of education.

政府应该改善教育政策以提高教育质量。

19. Healthcare Policy 医疗政策

The government should focus on improving healthcare policy to ensure universal coverage.

政府应该致力于改善医疗政策，以确保全民覆盖。

推荐阅读：

[大学英语六级翻译高频词汇之社会发展类](#)

[英语六级写作高级句型之教育和机会](#)

[下半年英语六级作文高分句型带翻译](#)

